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SĒDES DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Ropažu novada priekšsēdētājas otrā vietnieka Haralda Burkovska uzruna.  

2. Vangažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes dalībnieku iepazīšanās. 

3.  Padomes vadītāja, vadītāja vietnieka un sekretāra vēlēšanas.  

4.  Pārstāvja izvirzīšana Ropažu novada Domes veidotajai komisijai, Sabiedrības līdzdalības 

budžeta iesniegto projektu izskatīšanai. 

5. Citi.  

Sēde sākta: 19.08. 

Sēdē piedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Jogita Berce, Edmunds Ozols, Kaspars Nicmanis, Rita Riekstiņa-Dolģe, Liene Cirulniece,  

Vangažu pilsētas iedzīvotāja: Elīna Sviridova, Ropažu novada Domes deputāts Jevgēnijs 

Sergejevs.  

Sēdē nepiedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Didzis Karlovskis, Nataļja Biserova, Jana Bunkus. 

 

Sēdi vada: Ropažu novada priekšsēdētājas otrais vietnieks Haralds Burkovskis 

Sēdi protokolē un protokolu sagatavo: Rita Riekstiņa-Dolģe. 

 

1. Ropažu novada priekšsēdētājas otrā vietnieka Haralda Burkovska uzruna. 

 H. Burkovskis uzrunā Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk 

Padomes) dalībniekus: informē par Padomes galvenajiem uzdevumiem, plānoto sadarbību un 

jautājumiem. Šobrīd aktualizējies jautājums par Vangažu pilsētas esošās ēkas (blakus Parka 

ielai 2), kas tiek izmantota kā kapliča, tālāko statusu.  Ropažu novada domē ir saņemts Vangažu 

Pārvaldes lēmums šo ēku nojaukt, jo tiek uzskatīta par vidi degradējošu būvi.  Nav skaidrs, vai 

tika veikta apspriede ar iedzīvotājiem un viedokļu uzklausīšana, vai izvērtēti citi ēkas 

izmantošanas mērķi. 

Diskusijā Edmunds Ozols izvirza šo jautājumu izvērtēt un apspriest nākamajā padomes sēdē.  



 

2. Vangažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes dalībnieku iepazīšanās. 

Padomes locekļi iepazīstina ar sevi, dzīves vietu, profesionālo darbību.  

Iezīmējas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļu izvirzītās risināmo jautājumu jomas: 

vides un infrastruktūras uzlabošana, Ugunsdzēsības ekspozīcijas izveidošana / sakārtošana 

muzejā, atkritumu apsaimniekošana, pakalpojumu pieejamība, Strauta pļavas labiekārtošana, 

sporta infrastruktūras attīstība, mājdzīvnieku labturības noteikumu neievērošana un atbildība. 

Elīna Sviridova vēlas iesaistīties Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sastāvā, 

un H. Burkovskis informē par nepieciešamām formalitātēm dalības sakārtošanai. 

3. Padomes vadītāja, vadītāja vietnieka un sekretāra vēlēšanas.  

Ņemot vērā to, ka uz Padomes pirmo sēdi nevarēja ierasties visi dalībnieki, tiek pieņemts 

lēmums atlikt vadītāja, vadītāja vietnieka un sekretāra vēlēšanas. Tiek rosināts izvirzīt savus 

kandidātus. 

4. Pārstāvja izvirzīšana Ropažu novada Domes veidotajai komisijai, Sabiedrības 

līdzdalības budžeta iesniegto projektu izskatīšanai. 

Elīna Sviridova piesakās, un Padomes locekļi atbalsta viņas dalību Ropažu novada Domes 

komisijā, kura izvērtēs Sabiedrības līdzdalības budžeta iesniegtos projektus. 

5. Citi. 

H. Burkovskis informē par gaidāmo Ropažu novada vadības tikšanos ar iedzīvotājiem Zoom 

platformā 23. maijā plkst. 18.00, kurā tiks izskatīti aktuālie darbi un jaunākie pieņemtie lēmumi. 

Aicina piedalīties un iesūtīt aktuālos jautājumus. 

 

Sēde slēgta 20.18.  

 

Vangažu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekle: 

 

        Jogita Berce 

 

Protokolu sagatavoja:                                                                                      Rita Riekstiņa-Dolģe  

 

Sēdes protokols parakstīts 24.05.2022. 

 

 


